

# VOYAGES *Chris'* TOURS

## **All-inclusive visit to *Magdalen Islands* – July 09 – 12, 2019**

### **TUESDAY, July 09:**

*7:00am:* Depart from Best Western Moncton, 300 Lewisville Rd., Moncton, Shediac (Canadian Tire) at 7:20 for a very memorable adventure, arriving Souris, PEI where we will have a group lunch before we board the 2pm ferry to the Maggies. We will enjoy a 5-hour mini-cruise on the ferry and enjoy a group supper on board before arriving our destination @ 7 pm, checking in our hotel, Auberge Madeli (the only hotel on the island with air-conditioning in room!) for the next 3 nights. (418-986-2211) . This hotel is located on Main Street which will allow you to shop and easily explore the downtown area during your leisure time.

### **WEDNESDAY, July 10:**

Today, after breakfast at our hotel, a local tour guide will join us for the next two days, showing us and sharing with us the unique culture and lifestyle of the *Madelinots*, as well as their famous and delicious *Cuisine*. We will visit the central and western part of the Island.

### **THURSDAY, July 11:**

Today we will visit the eastern part of the Island.

### **FRIDAY, July 12:**

This morning we will leave this beautiful island with much regret, but we take with us wonderful memories of a well spent holiday. After boarding the ferry at 8:00 am, we will once again enjoy leisurely activities and a group dinner on board while making our trip back home, arriving Moncton around 5:00 pm.

#### **ALL-INCLUSIVE PRICE INCLUDES:**

- Deluxe motorcoach transportation
- \* All meals except one
- \* Services of a local guide for two days
- All taxes
- \* Souris Ferry to Magdalen Islands & return
- \* All tickets to attractions mentioned
- \* All tips for restaurant services

#### **Price per person:**

2 per room - \$876.  
1 per room - \$1,239.  
3 per room - \$795.  
4 per room - \$745.

**Chris LeClair, Tour Operator – 2-387 Pine Glen Rd., Riverview, NB E1B 4J8**

**Email: [chris.leclair@rogers.com](mailto:chris.leclair@rogers.com) www: [ccbustours.com](http://ccbustours.com)**

**Toll free:1-800-591-6034 Local: 506-852-1049 Fax: 506-830-1835**

112418

# Voyages Chris' Tours

**Magdalen Islands – July 09 – 12, 2019**

## Maggies Agenda

### Wednesday, August 15:

- 8:30 > Depart for a visit to the central & western part of the islands
  - > Cap-aux-Meules
  - > Visit to the oldest wooden church in North America
  - > Visit to the majestic red sandstone cliffs of Belle-Anse
  - > Stop at the fishing wharf at Étang du Nord to visit boutiques & dining
- 12:00 pm > Arrive Havre-Aubert, home of the historic site of La Grave where you will have much leisure time to visit the art & craft shops. You will also have a choice of quite a few eating establishments for your only non-included meal.
- 5:30 pm > Supper at Le Patio Restaurant
- Evening > Please join us for a few strings of bowling at our hotel.

### Thursday, August 16:

- 8:30 > Depart for visit to the eastern part of the islands.
  - > Visit to the village of Havre-aux-Maisons.
  - > Scenic drive to the lighthouse of 'l'Échourie.
- 9:30 pm > Visit and tasting at the Pied-de-Vent cheese factory
- 10:30 pm > Visit and tasting at the Barbocheux, the legendary craft distillery of the Maggies
- 11:30 pm > Visit to the Seal Interpretive Centre.
- 12:45 pm > Lunch at La Salicorne restaurant.
- 2:00 pm > Stop at the fishing wharf of Grande-Entrée, the Lobster Capital of Québec.
- 3:00 pm > Visit to the Salt Mine Interpretive Centre.
- 6:00 pm > We have reservations for the island's most prestigious restaurant, **Le Vieux Couvent** for our farewell dinner.
- 9:00 pm > Return to hotel.

112318

## CTMA Ferry Information

We will enjoy a 5-hour cruise to the Maggies. There are several ways to enjoy this time - card playing, board game (bring your own), listening to the on-board musician, relaxing in the rest area, watch a movie, enjoy your favorite drink at the bar, enjoy your favorite book in their comfortable lounge chair. Outdoor decks have chairs and benches so you can enjoy a comfortable sea cruise. If you prefer, you can also rent a cabin for \$40.

Boat Deck: cabins & rest area (comfortable lounge chairs)

Service Deck: bar, music, lounge chairs, cafeteria

Entrance Deck: bar, lounge, movie

You will receive meal tickets for the cafeteria. You do not need to go in as a group; enjoy your meal at your leisure.

Unless it is exceptionally hot outside, bring a light jacket/sweater in case you find it a bit cool on the boat.

During my many crossings on this boat, I never had a rough crossing but the sea is unpredictable and I will have Gravol available if anybody asks for it.



Restaurant *Vieux Couvent*



## Visite tout compris *aux Îles-de-la-Madeleine* – 09, 10, 11, 12 juillet, 2019

### Mardi, le 09:

07 h: Départ du Best Western Moncton, 300 chemin Lewisville, Moncton (Shediac, 07h15 chez Canadian Tire) pour une aventure mémorable, en arrivant à Souris, Î.-P.-É., où nous prendrons un bon dîner en groupe avant d'embarquer à bord du traversier vers les Îles. Nous allons profiter d'une mini-croisière de 5 heures sur le traversier et aussi d'un souper de groupe à bord avant d'arriver à notre destination à 19 h, en arrivant à l'hôtel Auberge Madeli pour les 3 prochaines nuits. (418-986-2211). Cet hôtel est situé sur la rue principale, qui vous permettra de faire du shopping et d'explorer facilement le centre-ville pendant votre temps libre. C'est aussi le seul hôtel sur l'Île qui a l'air climatisé dans la chambre.

### MERCREDI, le 10:

Aujourd'hui, après le petit déjeuner à notre hôtel, un guide local nous rejoindra pour les deux prochains jours, nous montrant et partageant avec nous la culture et le style de vie uniques des Madelinots. Nous visiterons la partie centrale et occidentale de l'île et visiterons le fameux site historique de La Grave. Nous profiterons également d'un souper en groupe au centre-ville après quoi nous ferons du bowling pour ceux qui en ont le goût.

### JEUDI, le 12:

Aujourd'hui, nous visiterons la partie est de l'île.

### VENDREDI, le 12:

Ce matin, nous quitterons cette belle île avec beaucoup de regret, mais nous gardons avec nous de merveilleux souvenirs d'une vacance bien passée. Après avoir embarqué à 8h00, nous allons encore une fois profiter des activités de loisirs et d'un dîner de groupe sur le navire pendant notre voyage de retour, arrivant Moncton vers 17h00.

### **PRIX TOUT INCLUSIVE COMPREND:**

- \* Transport par autocar deluxe
- \* Tout les repas sauf un
- \* Service d'un guide locale pour les 2 jours
- Les taxes
- \* Traversier aux Îles et retour
- \* Billets pour tous les lieux visités.
- \* Pourboires pour les repas

### Prix par personne:

2 par chambre - \$876.  
1 par chambre - \$1,239.  
3 par chambre - \$795.  
4 par chambre - \$745.



112418

## Ordre du jour

### Mercredi, le 09 juillet:

- 8h30 > Départ pour visite aux parties centrale et ouest des îles  
> Cap-aux-Meules, centre névralgique  
> Visite à la plus vieille église en bois en l'Amérique du Nord
- Midi > Arrivée à La Grave où vous aurez le choix entre plusieurs restaurants pour votre seul repas non inclus. Après quoi, vous aurez la majeure partie de l'après-midi pour visiter à votre guise les nombreuses boutiques d'art et d'artisans à ce site historique.
- 17h30 > Souper au restaurant Le Patio
- Soirée > Bowling en groupe si vous le voulez.

### Jeudi, le 10 juillet:

- 8h30 > Départ pour visite de la partie est des Îles.  
> Visite au village de Havre-aux-Maisons.  
> Route panoramique jusqu'au phare de l'Échourie.
- 9h30 > > Visite et interprétation de la fromagerie Pied-de-Vent.
- 10h30 > > Arrêt au Barbocheux, boisson artisanale légendaire des Îles
- 11h15 > > Départ pour la Pointe-aux-Loups, la Grosse-Île,  
Midi > > Dîner au restaurant Le Silicorne.
- 13h00 > > Visite du centre d'interprétation du phoque..
- 14h00 > > Arrêt au quai de Grande-Entrée, Capitale Québécoise du Homard..
- 15h00 > > Visite du centre d'interprétation de la mine de sel.
- 18h00 > > Souper gastronomique au Vieux Couvent.
- 20h00 > > Retour à l'hôtel.



Nous allons profiter d'une croisière de 5 heures aux Maggies. Il y a plusieurs façons de profiter de ce temps - jouer aux cartes, jouer à un jeu de société (apporter le vôtre), écouter le musicien à bord, se détendre dans l'aire de repos, regarder un film, boire un verre au bar, lire un livre préféré dans leur chaise longue confortable. Les terrasses extérieures ont des chaises et des bancs afin que vous puissiez profiter d'une croisière en mer confortable. Si vous préférez, vous pouvez également louer une cabine pour 40 \$.

Bateau pont: cabines et aire de repos (chaises longues confortables)

Service Deck: bar, musique, chaises longues, cafétéria

Pont d'entrée: bar, salon, cinéma

Vous recevrez des tickets de repas pour la cafétéria. Vous n'avez pas besoin d'entrer en groupe; profitez de votre repas à votre guise.

À moins qu'il fasse exceptionnellement chaud à l'extérieur, apportez une veste légère / un pull au cas où vous le trouverez un peu froid sur le bateau.

Au cours de mes nombreuses traversées sur ce bateau, je n'ai jamais eu de traversée difficile, mais la mer est imprévisible et Grivol sera disponible si quelqu'un le demande.